
 

   

 

    

                                    

  Mjesni Odbor VASANSKA 

 

 

Z A P I S N I K  

sa 12.SJEDNICE MJESNOG ODBORA VASANSKA 

Mjesto: 
Grad Opatija, Prostorije VMO Vasanska, 

Rakovčeva, 15 
Početak: 19:02 sati 

Datum: 4. travnja 2022. godine. Završetak: 20:25 sati 

Prisutni: Članovi Mjesnog Odbora: 

1. Mladen Žigulić, predsjednik VMO Vasanska 

2. Sanja Bedrava, članica 

3. Marko Ćorić, član 

4. Milena Jeletić, članica  

5. Kristian Tončić, član 

6. Dino Žigulić, član 

Ostali sudionici:/ 

Opravdali odsutstvo:  

1. Nataša Sinčić – Pejatović, članica 

DNEVNI RED (navesti točke dnevnog reda): 

1. Verifikacija zapisnika sa 11. sjednice VMO Vasanska; 

2. Analiza prispjelih ponuda za postavu košića za smeće i rukohvata na stepeništu između 

hotela Palace i Bellevue; 

3. Obavijest grada Opatije o izvođenju radova na javnim površinama u VMO Vasanska – 

komentar; 

4. Razno.  
 

Glasovanje o dnevnom redu 

ZA 
Mladen Žigulić, Sanja Bedrava, Marko Ćorić, Milena Jeletić, Kristian Tončić, 

Dino Žigulić 

PROTIV / 

SUZDRŽANI / 

TOČKA 1. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
Svi članovi, bez izdvajanja mišljenja pojedinaca. 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

Prisutni članovi su jednoglasno verificirali zapisnik s prethodne sjednice.  
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PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 
Verificiran je zapisnik 11. sjednice.  

GLASOVANJE 

ZA 
Mladen Žigulić, Sanja Bedrava, Marko Ćorić, Milena Jeletić, 

Kristian Tončić, Dino Žigulić 

PROTIV / 

SUZDRŽAN / 

TOČKA 2. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
Svi članovi, bez izdvajanja mišljenja pojedinaca. 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

Prisutni članovi su jednoglasno verificirali zapisnik s prethodne sjednice. 

Predsjednik je prisutne podsjetio na diskusiju s prethodne sjednice, a vezano uz 

realizaciju predloženih komunalnih akcija, te je prisutnim članovima predočio 

ponude za postavu košića za smeće (razne lokacije) i rukohvata na stepeništu 

između hotela Palace i Bellevue. Predsjednik je predložio da se na predmetnoj 

lokaciji pristupi uklanjanju raslinja na postojećem rasvjetnom stupu i popravci 

rasvjetnog tijela. 

PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 

Verificiran je zapisnik 11. sjednice. Prisutni članovi su nakon razmatranja 

predočenih ponuda donijeli jednoglasnu odluku da se predmetne ponude prihvate 

i na taj način postave košići za smeće na području kod Thalassotherapie Opatija i 

Amerikanskih vrtova. Prisutni članovi su jednoglasno donijeli odluku o nabavci i 

postavi  rukohvata između hotela Palace i Bellevue. Pristupit će se uklanjanju 

raslinja na postojećem rasvjetnom stupu i popravci rasvjetnog tijela na području 

između hotela Palace i Bellevue. 

GLASOVANJE 

ZA 
Mladen Žigulić, Sanja Bedrava, Marko Ćorić, Milena Jeletić, 

Kristian Tončić, Dino Žigulić 

PROTIV / 

SUZDRŽAN / 

TOČKA 3. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
Svi članovi. 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

Predsjednik Žigulić je informirao prisutne o zahvatima u prostoru na međi 

Stubišta Baredi i ulice Veprinački put, gdje se intenzivno grade preveliki i u 

potpunosti neprilagođeni objekti – stambene zgrade. Prisutni članovi su poveli  

PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 

U suradnji sa članovima, predsjednik je predložio sljedeći zaključak ove točke 

dnevnog reda: 

1. Zatražit će se informacija o tome koji se uvjeti trebaju zadovoljiti da bi se 

izdala suglasnost za gradnju; 

2. VMO Vasanska uputit će prijedlog nadležnima za izdavanje dozvola (pr. 

Komunalac vezano uz kanalizaciju i vodu), da se u slučaju nepostojeće ili 

neadekvatne infrastrukture uskrati davanje suglasnosti na izvođenje 

radova 

GLASOVANJE 

ZA 
Mladen Žigulić, Sanja Bedrava, Marko Ćorić, Milena Jeletić, 

Kristian Tončić, Dino Žigulić 

PROTIV / 

SUZDRŽAN / 
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TOČKA 4. 

SUDIONICI U 

RASPRAVI 
Svi članovi. 

KRATKI 

SAŽETAK 

RASPRAVE 

Predsjednik Žigulić podsjetio je prisutne članove na nekoliko ideja koje su 

članovi iznijeli na prethodnoj sjednici, a odnosi se na „kapitalne investicije“ koje 

zahtijevaju značajniju financijsku podršku. Predsjednik se osvrnuo na povratak 

kipa Djevice Marije koji je u sklopu Ville Angiolina, te je prenio stav da se 

predlaže navedeni kip održati u trenutnim atmosferskim uvjetima, a ne izlaganju 

vanjskom području kao i da se za njega planira mjesto u preuređenju Ville 

Angiolina. 

Član Žigulić podsjetio je na preuređenje šumske staze od izvora Vrutki prema 

šetalištu Carmen Sylve, te će se tome pristupiti u budućnosti.  

PRIJEDLOG 

ZAKLJUČKA 
 

GLASOVANJE 

ZA O točki razno nije provedeno glasovanje. 

PROTIV O točki razno nije provedeno glasovanje. 

SUZDRŽAN O točki razno nije provedeno glasovanje. 

Zapisnik sastavio: 

Ime i prezime Predsjedavajući  

 

 

Kristian Tončić 

 

 

 

Mladen Žigulić, d.i.g. 

(potpis) (Potpis i pečat) 

 


